
 

Kommunstyrelsen 

 

Protokoll nr 2 fört vid kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 3 februari 

2010 kl 15.30 - 15.40 

   

Justerat den 10 februari 2010 Anslaget den 11 februari 2010  

   

   

   

Sten Nordin Carin Jämtin Ann-Katrin Åslund 

  

Närvarande:  

  

Ordföranden Sten Nordin (m) 

1:e vice ordförande Carin Jämtin (s) 

2:e vice ordförande Ann-Katrin Åslund (fp) 

  

Ledamöter Rolf Könberg (m) 

Cecilia Brinck (m) 

Marie Ljungberg Schött (m) 

Petter Lindfors (m) 

Tomas Rudin (s) 

Roger Mogert (s) 

Teres Lindberg (s) 

Ann-Margarethe Livh (v) 

  

Tjänstgörande ersättare Margareta Björk för Regina Kevius (båda m) 

Stefan Nilsson för Emilia Hagberg (båda mp) 

  

Ej tjänstgörande ersättare Berthold Gustavsson (m) 

Hanna Broberg (m) 

Ulf Fridebäck (fp) 

Ewa Samuelsson (kd) 

Malte Sigemalm (s) 

Abdo Goriya (s) 

 

  

Föredragande borgarråd Ulla Hamilton (m) 

Kristina Alvendal (m) 

Lotta Edholm (fp) 

Joakim Larsson (m) 

Ulf Kristersson (m) 

 

Dessutom var kommunfullmäktiges ordförande och andre vice ordförande, 

stadsdirektör Irene Svenonius samt kanslichef Christian Rockberger närvarande. 
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§ 1   

Justering 

 

Förste vice ordföranden Carin Jämtin (s) och andre vice ordföranden Ann-Katrin 

Åslund (fp) utsågs att tillsammans med ordföranden Sten Nordin (m) justera 

dagens protokoll. Justering äger rum onsdagen den 10 februari 2010.  

 

 

§ 2  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

8/1 – 14/1 2010 anmäldes (bilaga 2:1).  

 

 

§ 3  

Deltagande i Mobile Life – ändring av konsortialavtal 
Komplettering till kommunstyrelsens beslut den 27 maj 2009 

Dnr 031-1398/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en ändring av konsortialavtal om deltagande i 

Mobile Life Center.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:7.  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Stadsdirektören ska underteckna konsortialavtal för Mobile Life Center 

för perioden 1 april 2009 till och med 31 mars 2012.  

2. Stadsdirektören ges rätt att ändra och/eller göra tillägg i konsortialavtalet 

under avtalsperioden.  

3. Stadsdirektören ges rätt att teckna projektavtal inom ramen för Mobile 

Life.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 4  

Strategi för elbilar och laddhybrider 

Dnr 314-1204/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om strategi för elbilar och ladd-

hybrider.  
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Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.  

Kommunstyrelsen ges i uppdrag att ta fram en strategi för elbilar och ladd-

hybrider utifrån miljö- och hälsoskyddsnämndens förslag till strategi och 

föredragande borgarrådets synpunkter i utlåtandet.  

 

Reservation 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 5  

Stockholms stads miljöbilsdefinition och mål för stadens fordonsflotta 2011 

– 2014 

Dnr 303-1466/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om Stockholms stads miljöbilsdefini-

tion och mål för stadens fordonsflotta 2011 – 2014. 

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till miljöpartiets och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande  
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.  

1. Miljöbilsdefinition för Stockholms stad för personbilar, minibussar samt 

lätta lastbilar och bussar godkänns i huvudsak, bilaga 2 till utlåtandet. 

2. Ett tak för ersättning av merkostnaden för miljölastbilar och miljömini-

bussar om 100 000 kronor per fordon införs. 

3. I stadens miljöbilar ska användas minst 85 % förnyelsebara fordons-

bränslen. 

4. I övrigt hänvisas till föredragande borgarråds synpunkter. 

 

Reservation 

 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt gemensamma 

yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till socialdemokraternas särskilda uttalande som redovisas i utlåtande 

 

 

§ 6  

Införande av 020-nummer i socialtjänsten 

Motion 2009:6 

Dnr 325-346/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Karin Rågsjö (v) i vilken hon 

föreslår ett införande av 020-nummer till socialtjänsten som skulle förbättra 

tillgängligheten för människor som behöver hjälp.  

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2010:14. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2010:14. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.  

Motion (2009:6) av Karin Rågsjö (v) om ”Införande av 020-nummer i social-

tjänsten” anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet.  

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

 

§ 7  

Rädda Relationsvåldscentrum 
Skrivelse av Ann-Margarethe Livh (v) 
Dnr 332-1747/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Ann-Margarethe Livh (v) i vilken 

hon föreslår att kommunstyrelsen ger stadsledningskontoret i uppdrag att i 

budgetdirektiven för 2010 års budget tydliggöra att kvinnofridsarbetet är priori-

terat.  

 

Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:8. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2010:8. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning  

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelse av Ann-Margarethe Livh (v) om ”Rädda Relationsvåldscentrum” 

anses besvarad med vad som anförs i promemorian.  
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Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s), 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet Jämtins, 

Stefan Nilssons och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.   

 

 

§ 8  

Omhändertagande av energi från fotbollsplaner/idrottsplaner samt asfal-

terade ytor 

Motion 2008:94 

Dnr 328-2943/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Malte Sigemalm (s) i vilken han 

föreslår att sommarens överskott av värme ska användas för uppvärmning under 

kallare årstider.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2010:15. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation som 

redovisas i utlåtande 2010:15. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2008:94) av Malte Sigemalm (s) om ”Omhändertagande av energi 

från fotbollsplaner/idrottsplaner samt asfalterade ytor” anses besvarad med 

vad som sägs i borgarrådets utlåtande. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till borgarrådet Jämtins yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2010:15. 
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§ 9  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

15/1 – 21/1 2010 anmäldes (bilaga 2:2).  

 

 

§ 10  

Fri vaccinering till personal inom staden  
Skrivelse av Carin Jämtin (s) 
Dnr 209-2893/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Carin Jämtin (s) i vilken hon 

hemställer att staden erbjuder alla anställda inom förskola och äldreomsorg fri 

vaccinering mot influensa.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:9. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande. 

Skrivelse av Carin Jämtin (s) om ”Fri vaccinering till personal inom staden” 

anses besvarad med vad som anförs i promemorian.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokraternas och vänsterpartiets 

gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i 

promemoria 2010:9. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

 

§ 11  

Strategi för myndigheternas arbete med e-förvaltning (SOU 2009:86) 

Remiss från Finansdepartementet 

Dnr 001-2417/2009 

Skrivelse 2  

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Finansdepartementet av betänkan-

det Strategi för myndigheternas arbete med e-förvaltning. 
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Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:10. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2010:10. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Strategi för myndigheternas arbete med e-förvaltning 

(SOU 2009:86)” överlämnas och åberopas promemorian.  

 

Reservation 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

 

§ 12  

Ansökan om medlemstillskott till Stockholmsregionens Europakommitté 

ekonomisk förening (SEU) avseende 2009 

Dnr 116-2644/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en ansökan om medlemstillskott till Stockholms-

regionens Europakommitté ekonomisk förening avseende 2009.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:11. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Stockholmsregionens Europakommitté ekonomisk förening medges 

kapitaltillskott för 2009 med 2 646 736 kronor. Finansiering sker inom 

budget 2009 för Kommunfullmäktige m.m.; Kommunstyrelsen. 

 

Det antecknades till protokollet att borgarrådet Livh (v) ej deltar i beslutet.  
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§ 13  

Styrning och uppföljning av Miljöprogrammet, revisionsrapport nr 7/2009 

Remiss från stadsrevisionen, revisorsgrupp 1 

Dnr 303-2239/2009 

Skrivelse 3 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från stadsrevisionen, revisorsgrupp 1 

om Styrning och uppföljning av Miljöprogrammet, revisionsrapport nr 7/2009.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:12. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen av revisionsrapport nr 7/2009 ”Styrning och uppfölj-

ning av miljöprogrammet” överlämnas och åberopas promemorian.  

 

Särskilda uttalanden 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i promemoria 2010:12. 

 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till miljöpartiets och 

vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som 

redovisas i promemoria 2010:12.  

 

 

§ 14  

Namn för gator i stadsdelen Kista – Kymlingepåfarten och Kymlinge-

avfarten utgår som namn på gator 

Dnr 312-2641/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om namn för gator i stadsdelen Kista.  

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Kymlingepåfarten och Kymlingeavfarten utgår som namn på gator enligt 

bifogad karta till utlåtandet. 
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§ 15  

Stockholms stad ska återgå till EPC (Energy Performance Contracting) 
Skrivelse av Yvonne Ruwaida (mp) 
Dnr 303-1662/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Yvonne Ruwaida (mp) i vilken 

hon bl.a. föreslår att kommunfullmäktige beslutar att gå vidare med fas 2 och 3 i 

det påbörjade EPC-avtalet.  

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:13. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 

2010:13. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelse från Yvonne Ruwaida (mp) om ”Stockholms stad ska återgå till 

EPC (Energy Performance Contracting)” anses besvarad med vad som 

åberopas i promemorian. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s), 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet Jämtins, 

Stefan Nilssons och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 16  

Centralupphandling av drift av vård- och omsorgsboenden inom äldre-

omsorgen 
Hemligt enligt OSL 19 kap. § 3 t.o.m. annonsdatum 
Dnr 125-2143/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om centralupphandling av drift av 

vård- och omsorgsboenden inom äldreomsorgen. 

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:14. 
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Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2010:14. 

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2010:14.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Förfrågningsunderlag om Centralupphandling av drift av vård- och 

omsorgsboenden inom äldreomsorgen godkänns, bilaga 2 till prome-

morian. 

2. Upphandlingarna ska genomföras i enlighet med de förutsättningar och 

villkor som anges i förfrågningsunderlaget samt i övrigt i promemorian. 

3. Stadsdirektören ges i uppdrag att genomföra centralupphandling av 

entreprenaddrift i följande vård- och omsorgsboenden inom äldre-

omsorgen: Alströmerhemmet, S:t Eriks vård- och omsorgsboende, 

Linnégården, Magdalenagården, Guldbröllopshemmet, Skolörten, 

Mälarbacken, Älvsjö sjukhem, Veckobo samt Mårtensgården. 

4. Stadsdirektören ges i uppdrag att, utan att förutsättningarna väsentligt 

ändras eller att avkall görs på de krav som kommunstyrelsen uppställt i 

förfrågningsunderlagen (bilaga 2 till promemorian), vid behov vidta 

smärre nödvändiga förändringar i underlagen. 

5. Stadsdirektören ges i uppdrag att fatta tilldelningsbeslut och teckna 

upphandlingskontrakt med de anbudsgivare som uppfyller kraven i 

förfrågningsunderlaget och som antas efter anbudsutvärdering. 

6. Stadsdirektören ges i uppdrag att vid behov vidta sådana förändringar, 

kompletteringar och/eller tillägg i avtalen med entreprenörer som utifrån 

affärsmässiga grunder är påkallade.  

7. Efter avtalstecknandet ska avtalen för fortsatt förvaltning överlämnas till 

de stadsdelsnämnder där respektive boende är beläget.  

8. Stadsdirektören ges i uppdrag att efter samråd med den förvaltande stads-

delsnämnden besluta om att avtalen ska förlängas i enlighet med den 

möjlighet som anges i avtalen. 
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Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad. 

 

 

§ 17  

Angående långsiktig ekonomi och begäran om underskottstäckning 
Skrivelse från Stiftelsen Barnens Dag 
Dnr 149-2402/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Stiftelsen Barnens Dag an-

gående långsiktig ekonomi och begäran om underskottstäckning.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.  

1. Gjorda investeringar i Stiftelsen Barnens Dags fastigheter om 13,8 

miljoner kronor godkänns och finansieras. 

2. Uppdraget till kommunstyrelsen i budget 2009 att i dialog med Stiftelsen 

Barnens Dag utreda om stiftelsens förutsättningar att äga och förvalta 

sommargårdar i syfte att säkra sommarlovsverksamheten för barn och 

ungdomar utifrån efterfrågan har utförts enligt vad som framgår i 

stadsledningskontorets tjänsteutlåtande. 

 

Kommunstyrelsen beslöt, under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut 

ovan, för egen del följande. 

1. Utbetalning till Stiftelsen Barnens Dag medges med 13,8 miljoner 

kronor. Finansiering inom budget 2009 för Kommunfullmäktige m.m. 

2. Utbetalning till Stiftelsen Barnens Dag om 1,4 miljoner kronor avseende 

Axel Melanders stiftelse medges utöver de 1,6 miljoner kronor som 

tidigare utbetalts (i december 2009). Sammantaget kommer därmed 

staden att ha tillfört de 16,8 miljoner kronor under 2009, som stiftelsen 

har begärt. Finansiering sker inom budget 2009 för Kommunfullmäktige 

m.m.; Kommunstyrelsen 
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Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s), 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokra-

ternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 18  

Lyft ut skolan ur GS-IT 

Dnr 322-277/2010 

 

Roger Mogert (s) hade lämnat in en skrivelse i vilken han föreslår att stadsled-

ningskontoret inleder förhandlingar med Volvo IT för att lyfta ut utbildnings-

förvaltningen ur GS-IT-avtalet. 

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


